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Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, mevr. A. Kuik, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Onderwijs en Welzijn op woensdag  3 september  a.s. vanaf 20.00 uur in de  

Oude Raadzaal.  

 

Een aantal opmerkingen t.a.v. de agenda: 

 

A3. Afspraken en planning:  
Besluitenlijst van 4 juni 2014: 

Een paar toezeggingen van de commissievergaderingen van 28 mei en 4 juni staan nog open:  

- Brief over de situatie rond vastgoed en huisvesting van Oosterpoort en Stadsschouwburg.   

   (in de bespreking over verzelfstandiging wordt het CBK meegenomen). 

- College zal mogelijkheden in kaart brengen op zowel de korte als de lange termijn 

   voor de roeibaan/watersportbaan in Meerstad.  

Wanneer hierover op 3 september nog geen informatie beschikbaar is, worden deze 

toezeggingen op de LTA gezet.  

 

LTA: 

Voor september zijn LTA-overleggen gepland met de wethouders. Dan wordt het laatste 

kwartaal van 2014 zoveel mogelijk op maand gezet.  

Een aantal onderwerpen zijn inmiddels d.m.v. brieven afgedaan. Daarom wordt een aantal 

voorstellen tot afvoeren gedaan. Wanneer hier geen opmerkingen over komen, ga ik ervan uit 

dat u hiermee kunt instemmen.  

 

IM-lijst: 

De lijst met initiatiefvoorstellen en moties is bijgewerkt n.a.v. de ontvangen collegebrieven.  
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B1. Overschrijding subsidie gebruik sportaccommodaties (raadsvoorstel) + collegebrief 

Tussenmaatregel sportsubsidies seizoen 2014-2015 

Dit raadsvoorstel is geagendeerd samen met de collegebrief van 7 juli 2014.  

Het college stelt voor om de overschrijding van het budget subsidies gebruik 

sportaccommodaties in 2014 ad € 230.000,- incidenteel ten laste te brengen van de AER.  

In de collegebrief worden de tussenmaatregelen voor 2014 en 2015 toegelicht.  

Voor 2015 is het college voornemens de overschrijding te dekken door een tariefsverhoging van 

11% voor de verhuur van accommodaties. Aangezien deze voorgenomen maatregel nogal wat 

gevolgen heeft voor de sportverenigingen, is zowel het raadsvoorstel als de brief geagendeerd. 

De reactie van de FGA is aan de agenda gehangen (achter inlogcode), tevens verwachten wij 

een aantal insprekers. 

 

 

B.2. Evaluatie 1
e
 jaar cultuurnota (collegebrief) 

N.a.v. de motie ‘Tussentijdse evaluatie’ die door de raad is aangenomen op 28 november 2012, 

heeft het college het eerste jaar van de Cultuurnota 2013-2016 door de Kunstraad laten 

evalueren. In de bijbehorende brief geeft het college een samenvatting van het evaluatierapport 

met een eerste reactie. Verder kondigt het college aan dat de raad na de zomer wordt bericht 

over de vervolgstappen. Ook op de problematiek rond de huisvesting van culturele instellingen 

komt het college later terug.  

In overleg met uw voorzitter is de evaluatie nu geagendeerd, enerzijds omdat het om de 

uitvoering van een motie gaat, maar vooral ook om de raad in de gelegenheid te stellen om een 

en ander mee te geven aan het college t.b.v. de te nemen vervolgstappen. 

Op verzoek van de PvdA wordt de collegebrief van 27 maart 2014, Beantwoording motie 

museumvisie, betrokken bij dit onderwerp.  

 

 

B.3. Informatie vervolgproces uitvoering accommodatienota (collegebrief) 

De drie business cases die ontwikkeld waren voor het beheer van de sociaal culturele 

accommodaties in de stad konden geen van drieën rekenen op een breed draagvlak. Daarop heeft  

het college twee adviseurs gevraagd om te verkennen of er een ander, wel haalbaar, model is.  

De resultaten van deze verkenning en het vervolgproces worden in deze collegebrief aan de raad 

gemeld.  

Het beheer van de sociaal culturele accommodaties is een belangrijk onderwerp voor de raad 

(met name voor de PvdA die hierover begin dit jaar vragen heeft gesteld) en is vaker aan de orde 

geweest in de raadscommissie O&W. Vandaar dat deze brief is geagendeerd, zodat u kunt 

bepalen of het college een juiste aanpak voorstaat.  
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C1. Ingekomen stukken. 

Op de lijst van ingekomen stukken staat een aantal collegebrieven over sportonderwerpen. 

Aangezien dit informatieve brieven zijn, veelal naar aanleiding van vragen die tijdens de 

commissie zijn gesteld, worden deze brieven als tkn-stuk beschouwd. 

De collegebrief met de evaluatie over Bewegen voor kinderen: slim, fit en gezond (Bslim), 

spreekt voor zich. Ook omdat het college in 2016 komt met een voorstel over invulling van de 

jeugdsportstimulering vanaf 2017 is deze evaluatie niet geagendeerd.  

Wanneer u wel één van de ingekomen brieven wilt agenderen, of er kort iets over zeggen, wilt u 

dit dan z.s.m. melden bij uw voorzitter of ondergetekende? 

 

 

 

met vriendelijke groet, 

namens de voorzitter, 

 

Greet Mulder,   

raadsadviseur  

gemeente Groningen.   


